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MR afgelast, belangrijke punten per mail 
 
We hebben na overleg met de directie de MR van 13/6 afgezegd aangezien er maar 2 punten op de 
agenda stonden om te bespreken en omdat iedereen het razend druk heeft met andere zaken. 
Opschuiven ergens nog dit schooljaar leek geen optie dus willen we vragen de MR data van volgend jaar 
z.s.m vast te zetten (mogelijk een keer een hele dag?) en deze vergadering dan begin volgend 
schooljaar in te plannen.   
Als antwoord daarop hebben we nu 2 geplande datums gekregen.  

1e vergadering is nu gepland in de jaarplanner op donderdag 12 september. We stellen voor om een 2e 
extra MR vergadering in te plannen voor de herfstvakantie; donderdag 17 oktober  
 

 

Vragen en opmerkingen ouders _ Antwoorden directie 
 

Overzicht van de laatste lesweken 
Ouders geven aan dat dit erg laat is gedeeld en vragen zich af of er een mogelijkheid is dit eerder te 
doen. 
Terechte vraag: in principe staat alles het hele jaar al op de website. Dit overzicht was een extra service 
om ‘dubbelop’ e.e.a. nog eens gebundeld toe te sturen.  
 

Houding van leerlingen zorgelijk 
Een van de ouders is hierop gewezen door een ergotherapeut. De houding van leerlingen is zorgelijk, 
het huidige materialen is niet passend.  Goed om dit mee te nemen bij de Unilocatie (mocht dit nog niet 
zo zijn!)  
Goed meegedacht. We nemen dit zeker mee 
 

Buitenlandse reis  
Bij de overstap na kerstvakantie van Havo naar VMBO-t is het niet meer mogelijk om aan te sluiten bij 
de buitenlandse reis. Dit is jammer, dan maken deze leerlingen geen buitenlandse reis mee op het 
Reynaertcollege. Is daar iets op te verzinnen? 
 
Graag verheldering over de reis naar Berlijn. VMBO-T gaat met de bus. HAVO met de trein wat is 
daarvan de reden? Zijn deze kosten goed vooraf met de ouders afgestemd? 
In de thuisblijfweek worden de kinderen op school verwacht die geen reis maken. Bij de een is het 
verplicht om naar school te komen/bij de ander niet? Hoe komt dit? 
 
We hebben tijd nodig om deze antwoorden na te gaan. Dus graag verplaatsen naar 1e vergadering 
begin schooljaar.   
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Toetsen 
Wat is het beleid als het gaat om toetsen waarbij niet alle stof is aangeboden? 
Nu worden er open-boek toetsen gegeven? En is er in de herkansingsweek gewoon les voor bepaalde 
vakken. 
Ook zien we dat er docenten zijn die nog even een extra hoofdstuk proppen in het programma > lijkt 
ons niet wenselijk! 
We hebben tijd nodig om deze antwoorden na te gaan. Dus graag verplaatsen naar 1e vergadering 
begin schooljaar.   
 

Smart Phone beleid  
Wat is de stand van zaken rondom het Smart Phone beleid? 
Zijn er aanpassingen nodig? Dit punt stond ter informatie op de agenda, wij zijn benieuwd! 
Momenteel wordt er gewerkt aan nieuwe evaluatieronde bij medewerkers, leerlingen én ouders. Dus 
graag verplaatsen naar 1e vergadering en bijpraten begin schooljaar.   
 

Documenten 
 

PTA wijziging 
Het betreft hier: 

• een PTA wijziging voor Economie 4 en 5 v 

Het voorstel is om de laatste economie toetsen te schrappen in 4v en 5v. Huub is namelijk 
uitgevallen en we hebben geen vervanging voor de lessen en toetsen dit schooljaar. Omdat de 
stof elders in het pta getoetst wordt, zijn we niet verplicht de stof nu te toetsen. De stof zal 
volgend schooljaar nog wel behandeld worden. Over het hoe is de directie met de sectie in 
gesprek. Ze zullen op de rapportvergadering rekening houden met de gemiste toets. Leerlingen 
missen zo een kans om hun punt nog wat op te halen. Dit leek ons (Examensecretaris, sectie 
economie en teamleiding) het belang van de leerlingen het beste dienen. Ik hoor graag na de 
laatste MR-vergadering of de MR hiermee instemt.  

We geven mee dat dit te laat is aangeleverd omdat de betreffende toetsen reeds geschrapt zijn. En dat 
we graag concreet zien wat dan de oplossing is voor die leerlingen die hun punt nog willen ophalen.  

De directe oplossing is gezocht in het extra aanbieden van een vragenuur en zo extra kansen te bieden 
bij herkansen voor leerlingen die daar behoefte aan hebben. Van de docent hebben we begrepen dat 
hier niemand bij aanwezig is geweest. Verder zullen de betreffende leerlingen worden gevolgd door de 
sectie om ze maximaal te kunnen voorbereiden op het examen. 

 

Wij zijn akkoord met de gevraagde PTA wijziging 
De MR-leden hebben op 11 Juni per mail akkoord gegeven maar blijven wel bij de opmerking dat ze het 
eens met de eerder geplaatste opmerking omdat al in een eerder stadium duidelijk was dat er uitval 
was van lessen, en langdurige afwezigheid van docent. 
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Versnellen Byod 
De MR vindt hier het akkoord van de ouders belangrijk. 
 
Ze wilden graag weten wanneer dit precies ingaat dus ik heb ze eerst nog laten weten dat dit begin 
volgend schooljaar is. We wachten hier nog even op de reactie daarop voordat we hier ons akkoord 
geven.  

• Ouders geven aan dat de verhuurder van de laptops erg commercieel is en volgens hen geven 
ze daardoor geen duidelijk beeld van verschillende opties. Je wordt vooral overtuigd dat huren 
de beste optie en koop niet is aan te raden. Terwijl volgens de ouders voor beiden wat te 
zeggen is.  

Directie gaat dit navragen bij de Rentcompany zodanig dat de nieuwe brugklassers én de leerlingen uit 
leerjaar 3HV volledig worden voorgelicht. Dit zal vóór de informatieavond van 24 juni bekend zijn en 
benut worden.  
 
De directie wil graag van de ouders weten hoe ze tot de conclusie komen dat je overtuigd wordt om te 
huren? Zie hieronder de reactie van onze ict coördinator.  
 
TRC biedt een laptop te huur en een laptop te koop aan. Dat wordt ook zo gecommuniceerd. Op de 
bestelflyer staat wel ‘zo werkt huren’, maar niet ‘zo werkt kopen’.  
Dat heeft volgens mij vooral als functie om ouders erop te wijzen dat je 4 maanden bord moet betalen 
als je huurt en dat je die achteraf niet terugkrijgt als je na de looptijd de laptop wil houden. Daardoor is 
huren dus exact € 15,95 x 4 maanden = € 63,80 duurder. Misschien dat hierdoor die indruk gewekt 
wordt?  
Voorts staan overal zowel de prijzen om te huren en te kopen.  
Ik volg wel ouders in de zin dat TRC huren en kopen als even duur voorstelt, terwijl je als je huurt wel 
eigenaar bent, terwijl als je huurt je achteraf je borg niet meer terugkrijgt als je besluit hem te houden. 
In feite is dat laatste dan een soort van koop op afbetaling, waarbij er €63,80 kredietkosten worden 
aangerekend.  
 
In het filmpje gaat het steevast over een leenlaptop, maar daarmee bedoelen ze de vervanglaptop, 
waar je recht op hebt als je een easy4you abonnement hebt afgesloten.  
Die is dus tijdelijk totdat je jouw laptop terugkrijgt (los van kopen of huren). 
 
Uiteraard is TRC een commercieel bedrijf. In de brief naar ouders wordt dan ook duidelijk gesteld dat het 
ouders vrij staat om een eigen laptop, los van TRC te kopen. 

 
Notulen 
De goedkeuring van de notulen schuift op naar volgende vergadering  
 
Op de agenda van de eerstvolgende vergadering zal sowieso ook worden toegevoegd naar aanleiding 
van de vraag van ouders: 

- Buitenlandse reis 
- Toetsen   
- Vervolg Smartphonebeleid 

 
 


